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FORMULAIRE DE PRIX D’EXCELLENCE ACADÉMIQUE CANADIEN 

INSTITUTION NAME/ NOM DE L’INSTITUTION:                 


	STUDENT(S) NAME
NOM DE L’ÉTUDIANT(S)
	CCAA SPORT 
SPORT L’ACSC 
	AVERAGE (based on current full academic year)
MOYENNE (basée sur l’année académique actuelle) 
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Athletic Director/
Directeur(trice)                        PRINT/ ÉCRIRE                                SIGNATURE                                          DATE
des Sports:

Registrar               
                                                PRINT/ ÉCRIRE                                SIGNATURE                                           DATE

The information collected on this form is used and disclosed by the Canadian Colleges Athletic association (CCAA) in accordance with the terms of CCAA's Student-Athlete & Coach Consent Form and CCAA's Policy Concerning the Protection of Personal Information.  For further information about CCAA's collection, use and disclosure of personal information, see our Policy Concerning the Protection of Personal Information at www.ccaa.ca

L'information recueillie dans ce formulaire est utilisée et divulguée par l'Association canadienne du sport collégial l'ACSC, conformément aux termes du Formulaire de consentement de l'étudiant(e) athlète et de l'entraîneur(e) de l'ACSC et de la Politique de l'ACSC concernant la protection des renseignements personnels. Pour plus d'information concernant la cueillette, l'usage et la divulgation des renseignements personnels par l'ACSC, consultez notre Politique concernant la protection des renseignements personnels à www.ccaa.ca.



